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Tarih: 20.12.2012 

Saat: 17.30 

 

Gündem:  1. KTFF Başkanının toplantıyı açması. 

  2. Saygı duruşu ve İstiklal Marşı. 

  3. Divan Kurulunun oluşumu. 

  4. Futbolda meydana gelen son gelişmeler konusunda genel kurula bilgi  

    verilmesi. 

5. Dilek ve temenniler. 

 

Başkan: Açılışı başlatalım. Öncelikle bir divan başkanı ve 2 sekreter gerekir.  Uygun 

görürseniz eğer uzun yıllardır futbolun içinde olan Mehmet arkadaşı divan başkanı 

yapabiliriz. 

 

(Uygun görülür) 

 

 2 tane de sekreter gerekir.  

 

Divan Başkanı : Mehmet Hulusioğlu 

Sekreter  : 1. Tolga Özçelik 

     2. Mustafa Kırılmaz 

 

Divan Başkanı: Değerli üyeler gündemin ilk maddesi olan başkanın açılışı yapması 

ve saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması ile esas gündemimiz olan KTFF ve 

dışa açılım ile ilgili Güney’deki futbol federasyonu ile ilgili yaptığı temasları bize 

aktararak bilgilendirecektir. İlk önce saygı duruşu ve İstiklal Marşını yapalım. 

 

(Saygı duruşu ve İstiklal Marşı yapılır.) 

 

Kulüplerin yoklamalarını yapalım. (Kulüplerin yoklamaları yapılır.) Genel kurulumuzu 

açış sayımız vardır. 7 takımımız toplantıya iştirak etmemiştir. Yeterli çoğunluğumuz 

olduğu için toplantıyı açıyor ve Sayın Başkana söz hakkı veriyoruz. 
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Başkan: Değerli arkadaşlar öncelikle bu yüksek katılımı gerçekleştiren kulüp başkanı, 

yönetici arkadaşlarıma teşekkür ederim. 43, 44, 45’e dayanacağız herhalde. Çok 

uzun yıllardır bu kadar katılım görmedim. Bu hassasiyeti gösteren kulüplerimize 

teşekkür ederim. Yaklaşık 10 Kasım günü 2 yılımızı ancak biraz yukarıya geçtik 

yönetime geldiğimiz günden bugüne. İlk geldiğimiz günden beridir koyduğumuz 

hedeflerimize benim ve sizlerin desteği ile yavaş yavaş ulaşmak üzereyiz. Öncelikle 

futbol federasyonumuzun mali açıdan sorunları vardı. Bunları aştık. Binaları yaptık. 

Bunları yaparken de basındaki arkadaşlardan destek gördük. Bazı arkadaşlarımız da 

içerinden ne zaman bir atılım yapacaksınız, ne zaman start vereceksiniz diye 

sorularla karşılaştık. Biz iç düzenimizi kurduktan sonra dışa açılacağız. Yaklaşık 4 ay 

önce yine basın toplantısında bunları söylemiştim. Federasyona dıştan ünlü Şampein 

diye bir danışman atadık. Çok büyük emeği geçen Orçun arkadaşımıza da teşekkür 

ederiz. Hiç adaya gelmiyordu. Fakat ülkeye gelince her tarafı gezdirdik. Tamam dedi 

ama siz beni ödeyemezsiniz dedi. Aşağı yukarı anlaştık. 4 aydır birlikteyiz. Çok büyük 

katkısı oldu bize bu arkadaşın. Devamlı yurt dışında UEFA’da, FİFA’da bizim ile ilgili 

bilgiler verir. Spor basınında yer alan arkadaşları getirmeye başladık. Frans Futbol 

diye bir dergi vardır 2 sayfa ayırdı bize. Tüm takımlarımızın bölge bölge isimleri 

liglerin ambargolar altında nasıl ezildiği, karşılaşmalar yaptığımız yine İngiltere’de 4 

sayfalık bilgimiz çıktı. Önümüzdeki günlerde yapacağımız toplantıya da bir kişiyi 

davet ettik. Herkese kendimizi tanıtmamız lazım. Biz buraya bir noktaya biraz sonra 

onları açacağız. Basın buradayken kısa kısa bazı şeylere değinirim. Ortada bir sorun 

vardır. Gençlerin kulüplerin hedefsizliği vardır. K.Kaymaklı şampiyon oldu. Çetinkaya, 

Lefke şampiyon oldu. 15-20 günlük şeyden sonra her şey biter arkadaşlar. Bu 

olmamalı. 15 gün önce Türkiye’den geldim. Evin önünde bir otobüs gördüm. Bir çok 

kulüp alt yapısına yatırımlar yapmaya başladı. Türk Ocağı’nın 2 tane çocuğu Rum 

tarafının alt yapısına seçildi. Bu böyle olmamalı. Kulüpler daha cesur davranarak bu 

çocukları kendi malları olarak alması lazımdır. Bu çocukları kimsenin alamaması 

lazım. Tabi ki özellikle son yıllarda ülkemizde siyaset her şeyin önünde geldi. Ama biz 

her zaman söyleriz. Spor ile siyasetin karıştırılmaması lazım. Bunu ne zaman herkes 

kabullendi bilir misiniz? Fenerbahçe’nin gelip AEL ile maç yapması, AEL’in giderek 

maç yapması. Madem siyaset ile iç içedir bu, Türkiye Rumu tanımam dedi. Madem 

tanıman nasıl gelip maç yapan. Bizi tek tanıyan Türkiye’dir. UEFA’nin, FİFA’nın bir 

düzeni vardır. Bu şekilde bu olaylar gerçekleşti. Biz yıllarca bu şekilde boşuna 

harcandık. Artık bir şeyler yapma zamanı geldi ve geçti bile. Artık tüm kulüpler 
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çökmeye başladı. Bir çok kulüp çökme noktasında. Neden? Hep bu kaostan dolayı 

arkadaşlar. Tabi ki yine olan bir olayda tabi ki bu arada yine telefonlarda bir çok 

şeyler vardır. Rumlar gelmeyecek. İster gelsin, ister gelmesin ben sonuna kadar 

zorlayacağım. Biz elimizi taşın altına koyduk. Bazı şerleri hedefledik. Gelirdi, 

gelmezdi, gelmezse B planımız da hazır. Ancak buna doğru ilerleyelim, bu işi sonuna 

kadar takip edeceğiz, var gücümüzle çalışacağız. Bundan rahatsız olan arkadaşlar 

yok mu, vardır. Bir kulüp yöneticisi abim bana telefon etti ve bir şey söyledi. Herkes 

Hasan Sertoğlu’nun siyasi görüşünü bilir. Ona kimse milliyetçilik görüşü veremez. 

Şimdi basını dışarıya alalım ve konuşmama devam edeceğim.  

 

Divan Başkanı: 5 kulüp vardır gelmeyen.  

 

Başkan: 43’ü bulduk arkadaşlar. Dediğim gibi arkadaşlar biz bir adım attık, bir el 

uzattık. Detaylı bazı şeyleri bilmeniz lazım ki hep birlikte olduğumuzu ve bunu 

istediğimizi birilerinin görmesi lazım. Bizim Şampein denen arkadaşımız geldiği 

günden FİFA ile UEFA ile özellikle bizden bilgilder devamlı gider. Beni aradı Rum 

Federasyon Başkanı görüşmek istedi. Leymoson’da otelde. Gittik bir şeyler konuştuk. 

Neden otelde dedim binanıza gelirim dedim. Resmi görüşmeler başladı. Dedi ki sen 

gelirsen ben de sizin binanıza geleceğim. Orada bir toplantı yaptık. Oradaki 

gazeteciler bilir de. Toplantıyı KTFF’nin Lefkoşa Merkez Binasında yapacağız. 

Geçmiş dönemde bunu hiçbir Ruma söyletemezdik. Çıkıp orada basının önünde 

bunu söyleyen bir adam neden gelmesin. Bana göre gelecekler. Bir Amerikan 

Elçisinin bizim arkadaşlarımızı araması ve tebrik etmesi herhangi bir destek 

isterseniz elimizden geleni yapmaya hazırız demesi büyük bir olaydır. Gidip 14’ünde 

görüşülecek Amerikan Elçisi ile. Herkes merak eder nedir yaptığımız. Onların 

çekinceleri var, bizim çekincelerimiz var. Özellikle çıktığınızda burdan basın ile çok 

çey yapmayın. Kesinlikle sürdürülmesinden tarafım. KTFF burada tüm gücü ile 

kalacak. KTFF bitiyor, ortadan kalkıyor diye bir şey yok. Kendi kendimizin ayağına 

kurşun sıkacak değiliz. Bazı şeylerden tabi ki taviz vereceğiz. Rum gelmeyecek, Rum 

bu işten vazgeçecek o zaman B planını devreye koyacağız. Neden vazgeçmeyecek 

çünkü her gün her saat her hafta bizim bilgilerimizi oraya aktaran bir danışmanımız 

var. Bu arkadaştan dolayı buralara geldi bu iş. Çok büyük bir çıkmazdayık. Şu anda 

varlığımız sürdürülebilir bir varlık değildir. İnşallah takımlarımıza, futbolcularımıza iyi 

bir gelecek, yönetici arkadaşlarımıza oralarda kalması için iyi bir pozisyon sağlarız.  
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Birkaç arkadaş geldi. Usandık, bıktık, bırakacağız. Cebimizden ne kadar vereceğiz 

şeklinde söylemlerde bulundu. Bazı kulüp başkanlarımızla burada toplandık. 

Devletten lig başladıktan sonra ekstra para isteyelim. Memlekette ekonomik kriz var, 

o var, bu var. Fakat arkadaşlar bir şey gördüm. Ocaktan sonra bunun üzerine 

gitmemiz lazım. Bazı bakanlıklara hiç olmayacak şekilde örtülü ödenek verildi iyi 

paralar. Sporun bütçesi kısıldı. TC’nin 2013 yılında spora yapacağı alt yapı 3 buçuk 

milyar. Bize derler ya herkes kendine yapsın. Nasıl yapmaz, yapar. Bütün statları 

devlet yeniler. Büyük yatırımlar yaparlar. Bizi kandırarak ve avutarak. Neden yapar? 

Bizim gençliğimiz ne yapabilir başka. Bu kulüplere daha fazla destek verilmesi lazım. 

Bunun kavgasını da gelecek yıl hep beraber yapmamız lazım. Değerli arkadaşlar çok 

uzun yıllardır birbirimizi tanırız. Yeni gelen arkadaşlarımız vardır. Uzun süre yapan 

arkadaşlarımız vardır. Ben Hasan Sertoğlu olarak KTFF’nin zarar göreceği, Kıbrıs’ta 

yaşayan Türklerin zarar göreceği hiçbir şey yapmam. Hiçbir şey kabul etmem. Ama 

artık siyaset ile sporu ayırma zamanı gelip de geçtiğini görmekteyim. Dünyada birçok 

örnekleri vardır. Eğer tüm kulüp başkanları veya temsilcileri buradan bana bu konuda 

büyük destek verirse bu işi çözmek için elimden geleni yapacağım. Bu durumda çok 

fazla bir şey söyleyecek durumda değilim. Bundan sonra bölge toplantıları yaparak 

kulüp başkanlarımızı bilgilendireceğiz. İş biraz netleşsin. KTFF ve ona bağlı 

kulüplerin inancı tamdır ve var gücü ile destekleyeceğine inanmaktayım. Kimin için 

lazım? Hepimiz için lazım, genç nesiller için lazım. Artık bu nesillerin kaybolmasına 

izin vermeyelim arkadaşlar. Yurt dışına göçler inanılmaz derecede arttı. Bir siyasi 

kavgadır gider. Sen Başbakan olacaksın, ben Cumhurbaşkanı olacağım. Padişah 

olsa ne yazar. Artık bıktık usandık kavgalardan. Geldiğiniz için tekrardan teşekkür 

ederim. Açıkça görüşü olan arkadaşlar varsa gelsin burada açıkça söylesin. Ben 

divanından, tüm kulüp başkanı arkadaşlardan temsilci arkadaşlardan bugün burada 

güçlü bir destek bekliyorum. Basın toplantısında söylediğimi burada da tekrarlıyorum. 

Buna ihtiyacımız vardır.  

 

Divan Başkanı: Ben başkandan biraz daha  başlıklar altında kısa başlıklar altında 

bilgi vermesini beklerdim ki görüş beyan etsinler. Başka daha üstü kapalı geçti. Biz 

kulüpler başkanının da belirttiği gibi dışa açılamamanın ezikliği içerisinde çırpınıp 

duruyoruz. Geçmiş dönemlerde bazı siyasi durumun getirdikleri ile birlikte önümüz 

tıkandı. Bize düşen başkana destek vererek bu diyalog ve girişimlerini sürdürmek 

olduğuna inanırım. Bu konuda söz almak isteyen var mı?  
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Göçmenköy Kulüp Başkanı: Sayın divan, sayın federasyon başkanı ve yöneticiler ve 

başkanlar. Böyle bir önemli konuya duyarlı davranıldığı nedeni ile teşekkür ederim.  

Bilirsiniz hiç parmağımızın arkasına sağlanmayalım. Son bir iki yıldır çok acılar 

çekmiş olabiliriz. Şu anda güçsüz bir takımımız vardır. Federasyonun yaptığı icraatlar 

doğru olduğu nedeni ile hiçbir mücadele vermedik. Gerçekten çok güzel şeyler 

yapıldığı için bize gurur verir. Böyle bir mücadele için başkan ve yöneticilere destek 

veririz. Kulüplerimizde büyük bir sıkıntı vardır. Onun ile ilgili de konuşacağız. Kulüpler 

birliğini de toplayacağız. Onun da güçlü bir yönetim olması lazım. 15 kişi ile burada 

toplantı yaparız. Yönetim kurulu olarak karar veririz, ertesi günü abilerimiz arar. 

Bunlar olmaz. Güçlü olmamız gerektiğine inanırım bu konuda. İlk önce işi başarmak 

için inanmak lazım. Buradaki mücadeleye inanırsak olur. Olmazsa da sonunda ölüm 

yok. Arkadaşlarım ile yola çıktımsa öleceğimi bilsem dönmem. Verdiğimiz sözün 

arkasında durmazsak hiçbir şey yapamayız. Sonuna kadar mücadele etmesini 

isterim.  

 

Divan Başkanı: Benim konuşmacı arkadaşlardan bu görüşmelerle ilgili görüşlerinizi 

aktarırsanız daha iyi olacaktır. Diğer konularla ilgili düşüncelerinizi dilek ve 

temennilerde söyleyebilirsiniz.  

 

DTB Başkanı: Mehmet Başkana bir sitemim olacak. İçeriğini bilmediğim bir şey için 

nasıl görüş belirteyim. 21 imza idi, 17 oldu. Ayrıştıralım. Ben DTB Başkanı olarak ta 

ki başkanım Hasan Sertoğlu’nun arkasındayım. 154 bilet, 37 kombine, bütçe 550 

milyarı buldu bizim. Biz bu gençlere bir şey vermek istersek ya federasyonun 

arkasında duracağız ya da sürüneceğiz. Zannetmesinler ki şimdi bulacaklar hükümet 

değişince bulacağız. 30TL’dir aidat. 3 gün geciktin adam der sana yürü. Siyasetçiler 

bir şey vermez. Biz gençler ve çocuklar için buradayız. Kulüpler birliğindeki 

toplantımız gibi değildir. Bu konuda dirayet gösterelim. Deneyelim olmazsa olmaz. 

Biz de bu işten zevk alalım. Bırakalım artık politikayı, siyaseti. Siyaset size sadece 

kulüpte oturup vaat verirler. Hasan Başkanın sonuna kadar arkasındayım. 

 

Divan Başkanı: Ben de başkana başında bir sitem etmiştim. Daha açık olsun diye.  
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Çetinkaya SK Başkanı: Sayın divan, sayın başkan, kulüpler birliği başkanım, yönetim 

kurulu, değerli kulüp başkanları ve yöneticileri. Divan başkanımın uyarısı doğrudur. 

Bilgi özüne daha fazla inmek lazım. Ama ben başkanın yerine koydum kendimi, 

kulüpleri daha detaylı bilgilendireceğini söyledi. Yorum yapmaktan fazla diğer 

başkanlarımızın söyledikleri çok değerlidir. Bu cesaretle yapılan çalışmaların, 

girişimlerin arkasında durmamız federasyonun menfaatinedir. 15 gün keyfini 

yaşarsınız diyor şampiyonluğun ama o geceden sonra ne kadar prim dağıtacağız 

diye düşünmeye başlarım. 15gün bile yoktur. O gecenin haricinde ben düşünürüm. 

Başkanımızın ve yönetimin yaptığı bu cesaretli girişimi desteklediğimizi onlarla birlikte 

olduğumuzu ve bu konuda kendisi de söylemiştir futbolun menfaatleri doğrultusunda 

adımlar attığının farkındayız. Kendilerini sonsuz destekliyoruz bu girişimlerinden 

dolayı ve bu toplantı için de teşekkür ederiz.  

 

Yenicami SK Başkanı: Sayın divan kurulu, sayın federasyon başkanı, değerli başkan 

ve yönetici arkadaşlar. Biz de burada Hasan Sertoğlu’nu desteklediğimizi beyan 

ederek sözlerime başlamak isterim. Çok detay alamadığımız bir toplantı gerçekleşti. 

Kimse beni milliyetçiliğim ile yargılayamaz diye bir cümle kullandı. Türkiye ile futbolu 

nasıl başaracak. İnşallah Hasan Sertoğlu ne dedi ise yaptı. Biz de onun arkasında 

olduğumuzu açıkça beyan ederiz. 

 

Divan Başkanı: İnşallah o zinciri kırıp hedeflediğimizi yaparız. 

 

Kulüpler Birliği Başkanı: Değerli arkadaşlarım. Başka bir açıdan konuya bakacağım. 

Hasan Sertoğlu durumumuz ile ilgili özet bilgi verdi. Kıbrıs Türk Futbolu yapılan ve 

gerçekleştirilen güzel işlere rağmen bir yere geldi ve tıkandı. 3-4 kulübün dışındaki 

kulüpler iflas bayrağını çekme aşamasındadır. Bu çaresizlikten dolayı kulüpler birliği 

toplantısında 20 kişilik imza, arkasından imzalar geri çekildi. Konunun içerisindeki 

çelişkiyi şöyle izah edebilirim. Az önce DTB federasyona tam destek verirken kulüpler 

birliği ile ilgili o girişimi gerdi. Sağ duyu galip geldi ve o düzeltildi. Birkaç kişi ile birlikte 

dahi olsa o istediğimizi gerçekleştirdik. Hakem paralarının ödenmemesi bizi bir 

yerlere götürmez. Kıbrıs Türk futbolunun içerisinde bulunduğu durumun aşılabilmesi 

için gerekli bazı şeyler vardır. Nedir bunlar tek tek sayayım. 
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1. Futbol kulüplerinin kurumsallaşması. 

Bu nasıl olacak? Gerekli yasal tadilatların ve gerekli yeni yasaların çıkarılması ile 

olur.  

 

2. Mevcut protokolün yenilenmesi ve bu protokolde ön gördüğümüz hususların 

yer almadı.  

 

KTFF’nin girişimini gerçekten tebrik etmek gerekir.  Şampein’in danışman olması 

nedeni ile bazı şeyler başarırsak devlet ve hükümet bize cevap verecek durumda 

olacak. Federasyonun geldiği bu durumdan ileriye gitmesi bu saydıklarıma 

bağlıdır. Koştuk koştuk ve bir kendeğe geldik. O hendeğe ulaştıracak kalas 

sağlam ise başaracağız. Çürükse kopacak ve o hendeğe düşeceğiz. O hendeğe 

atacağımız köprü bu 43 kulüptür. Biz sağlamsak o hendeği geçeriz. Biz sağlam 

durursak o taleplerimiz meclisten geçecek.  Katkı artacaktır. Yapmamız gereken 

tek şey içinde bulunduğumuz gün itibarıyla eğer Sertoğlu benim milliyetçiliğim 

sorgulanamaz her şeyi imzalayabilirim derse herhalde gelin güveyi olmadı tek 

başına. Onu görebilirse o işte bir iş var demektir. Futbol ile siyasetin ayrı ayrı işler 

olduğunu herkesin görmüş olması lazım. Siyaset bunu engellemez. Diyecek lafları 

yok zaten. Teşekkür de etmek isterim. Çok teşekkür ederiz Kıbrıs Türk futbolu 

adına bu yüksek katılımlı genel kurulu gerçekleştirdik. Hep birlikte oy birliği ile var 

gücümüzle federasyonun arkasında olduğumuzu desteklediğimizi ve 

cesaretlendirmek adına öyle bir karar ürettiğimizi spor kamu oyuna duyurmak 

isteriz.  

 

Divan Başkanı: Başkana konuşmacılar güçlü bir destek verdik. Mademki çok ciddi 

bir şekilde bu görüşmeler sürüyor ve bir ortaklık olacak, kendi içimizde çalışarak 

kulüplerimizi cesaretli ve bencil davranmadan kendi içimizde reform yaparak buna 

hazırlanmamız lazım. Başkan görüşür. Kendimizi bırakmamamız gerekir. İdari ve 

mali yönden buna hazır olması gerekir kriterlerin belirlenmesi gerekir.  

 

             : Değerli kulüp yöneticileri ve başkanları. Memleketimizde yaşadığımız 

süreç tam da bugün federasyonun içinde yaşadığı süreç ile bağlantılıdır. Bur 

duruma gelmesinin yapılan yanlışlardan dolayı kulüplerimiz patlama noktasına 

gelmiştir. Bir kulüp mali açıdan kötü olduğu zaman hiç kimse sevinmesin. Hep bir 
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gemi içerisindeyiz. Hasan Başkana güvenimiz sonsuzdur. Milli takım Gürcistan ile 

bir maç yapmıştı. Bazı şeyler yaşadık. Bu konuda biz federasyonun içerisinde 

bulunan yöneticiler olarak önümüzü göremiyorsak bu noktada bizim çıkış 

noktamız budur. Benim korkum artık yönetici de bulamayacağız. Gelen bankaya 

borçlu, giden bankaya borçlu. Tam destek olmalıyız birbirimize. Ülke şartlarında 

kulüp sayımız da fazla. Bu nereye kadar gidecek. Gitmediği için buna sıkı sıkı 

bağlanmamız lazım. Tüm kulüpler olarak arkasında durmamız gerektiğine 

inanırım. İnşallah dilediğimiz gibi gider. Gelecek baskılara da yaşanacak siyasi 

olaylara da biz kulüp başkanımızın yanındayız. Bizim yönetim kuruluna ve 

başkanımıza desteklediğimiz sonsuzdur. Yanlarında olacağımızı belirtiriz.  

 

Divan Başkanı: Oylamaya geçiyoruz. Başkan ve yönetim kuruluna dış temaslarla 

ilgili güçlü bir destek vermemiz gerekir ki başkan da bizden aldığı güç ile 

hedeflediğimiz noktaya daha güçlü adımlarla ulaşabilsin. Tüm katılan kulüplerimiz,  

başkan ve yönetim kuruluna bu temaslarına güçlü bir destekle sahip çıktık. 

Hepinize teşekkir ederim. 

 

Başkan: Arkadaşlar bu güçlü desteğe çok teşekkür ederim. Bu yaptığımız hamle 

biraz da kulüplerin yükünü hafifletmektedir. Gerçekten önümüzdeki dönemde bu 

beğenmeyen tipler bazı baskılar yapacak arkadaşlara. Bu desteğinizden dolayı 

çok teşekkür ederim. Geldiğiniz için de çok sağolun.  

 

Divan Başkanı: Dilek ve temennilerden söz almak isteyen var mı? Olmadığı 

nedeni ile toplantıyı kapattık. Herkese çok teşekkür ederiz.  


